
Ferenczi Gábor
országgyűlési képviselő

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy űlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgy űlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezet ő miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

"Valóban tervezik a Pápai Hús 1913 Kft . sertéstelepeinek és gépjárm űparkjának
eladását?"

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter úr!

A Jobbik mentőcsomagját, mellyel minden munkahely megmenthető lett volna a Pápai Hús
1913 Kft .-nél, a pápai önkormányzat gazdasági bizottsága leszavazta egy saját reorganizáció s
tervre hivatkozva.
A városban szárnyra keltek a reorganizációs terv részletei, mely szerint a cég el kívánja adni a
sertéstelepeket és a gépjárműparkot .

Ezek a lépések a húsgyár leépülését, végső soron a teljes ágazat felszámolását jelentené a
térségben, emellett pedig humánkatasztrófát is eredményezne, hiszen a sertéstelepek és a
gépjárműpark eladása rengeteg munkahely megsz űnését eredményezné.

Kérdezem ezért a Tisztelt Miniszter Urat, hogy valóban tervezik a Pápai Hús 1913 Kft.
sertéstelepeinek és gépjárm űparkjának eladását?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013 . szeptember 18 .

Tisztelettel :

Ferenczi Gábor
Jobbik
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